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INTERPELACJA 

 

 

w sprawie wprowadzenia udogodnienia dla osób niewidomych w pojazdach 

komunikacji publicznej. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W związku z prośbą ze strony osób niewidomych zwracam się z wnioskiem  

o przeprowadzenie analizy zasadności oraz możliwości technicznych wprowadzenia 

w pojazdach komunikacji publicznej udogodnienia dla osób niewidomych 

polegającego na dźwiękowym informowaniu pasażerów oczekujących na przystanku 

o numerze linii nadjeżdżającego pojazdu. Niewidomi zwracają uwagę na obecnie 

występujący kłopot z rozpoznaniem jakiego nr linii pojazd podjechał na przystanek. 

Wprowadzenie takiego udogodnienia nie musi wiązać się z kosztami montażu 

głośników na przystankach tramwajowych/autobusowych. Informacja o numerze linii 

może być podawana z pojazdu, który zatrzymał się na przystanku. Obecnie 

posiadana przez MPK flota posiada zamontowane głośniki przez które nadawane  
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są inne komunikaty tekstowe. Zaproponowane rozwiązanie nie tylko wpisuje się  

w politykę dostępności, ale stanowi udogodnienie dla osób niewidomych 

korzystających z komunikacji publicznej. 

 

 Proszę o rozważenie możliwości wprowadzenia w/w rozwiązania. 

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 


